
Сенад Шепић 

Питања постављена Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади Републике 

Српске и Влади Брчко Дистрикта БиХ: 

1. ''Колико је средстава и из којих извора на годишњем нивоу додијељено за подршку 

култури и спорту за период 2011 – 2014? 

2. Колико је то процентуално средстава од цјелокупног буџета, према нивоу власти? 

3. Молим да доставите списак корисника и износ средстава по годинама (2011-2014) и 

распоређено по ентитетима и кантонима у ФБиХ. 

4. Који су критеријуми на основу којих су средства додијељена? 

5. Какви су ефекти утрошка ових средстава? 

6. Шта надлежне институције раде да обезбиједе већи износ средстава за ове области 

и ускладе принципе подршке са стварним потребама и резултатима одређених 

грана културе и спорта у нашој земљи, са аспекта успјешнијег промовисања земље 

и постизања бољих резултата? 

 

1. Молим да ми доставите информацију на основу којих критеријума сте додијелили 

финансијску подршку за образовање и науку у мандатном периоду 2011 – 2014, 

списак корисника по годинама и износ додијељених средстава. 

2. Који су ефекти и колики је број крајњих корисника који су били обухваћени тим 

програмима? 

 

3. Молим да ми доставите информацију о додијељеним финансијским средствима за 

подршку занатству и предузетништву за 2011, 2012. и 2013. годину. Такође, молим 

да доставите критеријуме на основу којих су додјељивана средства, списак 

корисника и износ средстава, те ефекте са аспекта отварања нових радних мјеста.'' 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 
 


